



Disclosure

إفصاح

Sweets of Oman S.A.O.G would like to disclose that a criminal case was lodged against its previous employees (The General Manager, Finance Manager , Assistant Finance Manager , Purchase Manager , Information Technology Manager) and the criminal case is now with the Economic Crimes Section Department of Information Technology.

Based on the above, the Company suspended the above employees from work because the Board of Directors discovered misstatement in the financial statements and dismissed them.

It is worth noting here that the misstatement in the finance – as per the report of the auditors Price Waterhouse Coopers – occurred in the financial statements for the years 2017 – 2018-2019 - and till 30 June 2020 the 2nd.quarter of the financial year ended on 31st. December 2020.

The company, with the approval of the government, appointed a specialized auditing company to verify any other frauds and the company shall receive the report in the near future.

As for the financial impact resulting from the above mentioned misstatements the company incurred huge loss of amounts as shown in the financial statements which were disclosed previously in this regard. As such the business of the company is duly affected as a result of these financial losses incurred by the company.

The company shall disclose any other new information that may occur in this matter.

With best of regards ,,

Chairman



تود شركة حلويات عمان ش.م.ع.ع (الشركة) الإفصاح أنها قامت في وقت سابق بقتد دعوى جزائية في مواجهة الموظفين السابقين لديها المدير العام للشركة، المدير المالي، مساعد المدير المالي، مدير المشتريات، و مدير تقنية المعلومات، و الدعوى الجزائية الآن بطرف قسم الجرائم الاقتصادية ادارة تقنية المعلومات.

و قد قامت الشركة ببناء على ذلك بايقاف الموظفين المذكورين عن العمل وذلك لأن مجلس الادارة اكتشف ان هناك تحريف في البيانات المالية مما استدعي ان تقوم الشركة بفصل الموظفين المذكورين من العمل بالشركة.

الجدير بالذكر ان التحريف في البيانات المالية للشركة المذكور وفقا لتقرير مكتب برابيس ووترهاوس كوبرز قد تم في الأعوام ٢٠١٧، و ٢٠١٨ و ٢٠١٩ و حتى ٣٠ يونيو ٢٠٢٠ الربع الثاني للسنة المالية المنتهية في ٣١ ديسمبر ٢٠٢٠.

كما تود ان تنوه الشركة الى أنها قامت بموافقة الحكومة بتعيين شركة متخصصة للتحقيق عن وجود أي احتيال تم بالشركة و ستحصل الشركة على نتائج ذلك التقرير في القريب.

اما عن عن تحديد الآثار المالية التي يمكن ان تترتب على تحريف البيانات المالية الانفة الذكر، فان الشركة قد خسرت مبالغ مالية كما هو موضح في البيانات المالية للشركة و التي تم الإفصاح عنها سابقا، و كذلك افصاحات الشركة في هذا الخصوص. و الحال هكذا فقد تأثرت عمليات الشركة التجارية نتيجة للخسائر المالية التي تكبدتها الشركة.

ستقوم الشركة فورا بالإفصاح عن أية معلومات جديدة حول هذا الأمر.

تفضلوا بقبول الاحترام والتقدير،،،،،،

رئيس مجلس الإدارة